
OBČINA PIRAN
Občinski svet

Številka: 032-9/2015
Datum: 02.12.2015

ZAPISNIK

9. redne seje Občinskega sveta Ohčine Piran,
26. 11.2015, ob 16.00 uri

v dvorani Domenica Tintoretta občinske mestne palače
v Piranu, Tartinijev trg 2.

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran je
sejo vodil župan Občine Piran Peter Bossman.

NA SEM SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETMCE IN SVETNIKI:

1. FAGANELJ FLORIS MATEJ
2. FAKIN DENIS
3. FIKFAK SERGEJ
4. FONDA BRUNO
5. GROZIČLUČANO
6. HOT MERA
7. JAKJN ROBERT
8. JERETIČ MARIAN
9. KOREMKA ANDREJ
10. LEGEN DALIBOR
11. MAKORIČ ŠPELIČ JERICA
12. MASLO BEZER MILICA — odšla pri 6. točki
13. PREMRU LOVSIN STANJSLAVA
14. RADIČ JELENA
15. RADOJKOVIČ ALEN
16. REBERNIK SNJEŽANA
17. ROJEC MANUELA
18. ROMANELLO NELl
19. SFILIGOJ POLH ROSSANA
20. SORGO DANIJELA
21. STEGOVEC MILOŠ
22. ŠTIJLAR VOJKA — prišla pri 1. točki
23. SVONJA MOJCA

Odsotnost na seji sta opravičila Slavko IVANČIČ in Franc KRAŠEVEC.

NA SEJI SO BiLI NAVZOČI T1JDI:
. Janja PAVŠIČ, direktorica Občinske uprave Občine Piran,
. mag. Patrieija VIŠNJEVEC, višja svetovalka za urejanje prostora in urbanizem,
. dr. Manca PLAZAR, Vodja Urada za okoije in prostor,
. Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem,
. Breda KLOBAS, vodja Urada za finance,
. Marjetka ČESNIK, predseclnica Nadzornega odbora,
. Kristina IVANČIČ, vodja Urada za prenioženjskopravne zadeve,
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. Jelka PEČAR, ravnateljica Obalnih galerij Piran.

SREDSTVA JAVNEGA OBVEŠČAN.JA
. Mitja VOLČANŠEK, Slovenska tiskovna agencija,
. Franc KRAINC, Slovenski utrip,
. Lea Š)ROK, Radio Koper,
. Eva BRANC, Regional Obala,
. Dionisi BOYFER, Radio Capodistria,
. Nataša HLÁJ, Primorske Novice,
. Tatjana TANACKOVlč, Dnevnik.

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI

Na podlagi 26. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočib svetnikov, je župan
ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 23 svetnikov, ter da je Občinski svet sklepčen in
lahko formalno pravno prične z delom.

DOLOČITEV DNEVNEGA «EDA

V razpravije sodeloval občinski svetnik Andrej KORENIKA.

Župan Peter BOSSMAN je Občinske svetnike seznanil s spremembo postopka pri obravnavi 4. Točke
dnevnega reda, in sicer da bo Odlok o začasnih ukrepih za zavarovanje obmoěja urejanja prostora na
podlagi sklepa o začetku priprave Občinskega podrobnega prostorskega načrta Park sonce naniesto Po
skrajšanem postopku obravnavan v prvi obravnavi.

Svetniki so z 21 glasovi ZA spľejeli nasleduji

PREDLOG DNEVNEGA REDA

1. Potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.09.2015,
2. Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2016 (prva obravnava),
3. Predlog Sklepa o zaključku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za

območje Lucija center
in
Predlog Sklepa o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Park
sonce,

4. Predlog Odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje območja urejanja prostora na podlagi
sklepa o začetku priprave Občinskega podrobnega prostorskega načrta Park sonce — prva
obravnava,

5. Predlog Odloka o koncesiji za upravijanje pristanišěa Marine Portorož (prva obravnava),
6. Predlog Sklepa o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Cesta

Bernardin,
7. Premoženjskopravne zadeve: Predlog menjave nepremičnin med Občino Piran in Verčon

Nesser Stanislavo ter Nesseij em Alainom Francoisem,
8. Kadrovske zadeve,
9. Vprašanja, pobude in predlogi.
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA

. Potrditev zapisnika 8. redne seje Oběinskega sveta Občine Piran z dne 22.09.2015

Svetniki so z 22 glasovi ZA potrdili zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta z dne 22.09. 2015.

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA

. Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2016

Breda KLOBAS, vodja Urada za hnance je podala obrazložitev.

Marjetka ČESNIK, predsednica Nadzornega odbora Občine Piran je podala sklep o seznanitvi s
predlogom Odloka oproraěunu Občine Piran za leto 2016.
Alen RADOIKOVIC, predsednik Odbora za finance in proračun je podat pozitivno mnenje k predlogu
Odlokao proračunu Občine Piran za leto 2016.
Vojka STULAR, predsednica Odbora za gospodarskejavne službeje podala pozitivno mnenje odbora.
Manuela ROJEC, predsednica Komisij e za vprašanj a italijauske narodnosti je podala pozitivno mnenj e
odbora s pripombami:

- Komisija daje pobudo, da se ob pripravi gradiva za sanacijo vrtcev Morje in La Coccinella v
Lucij i vsekakor ustrezno upošteva Proj ektno dokumentacij o, ki je bila pridoblj ena za prij ekt
razširitve vrtca La Coccinella, s tern da se vključi v projekt sanacije tudi potrebe evidentirane
za Vrtec La Coccinella.

. Slede na to, da se Vrtec La Coccinella Lucija danes sooča z veliko prostorsko stisko, ki je
posledica povečanega števila otrok, komisija izpostavlja porast tega pojava, čigar rešitev v
smislu zagotovitve pogojev za ustrezno izvajanje vzgojnega programa, je velikega pomena za
to manjšinsko izobraževalno ustanovo.

Floris Matej FAGÁNELJ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal
pozitivno mnenje k predlogu odloka.
Stanislava PREMRU LOVSIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal
pozitivno k predlogu odloka z naslednjo pripombo k načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem
Oběine Piran za leto 2016:

- Da se v predlogu sklepa načrta ravnanja z nepretničnim premoženjem Občine Piran pod točko
4 doda besedilo »Prodaji se ne narnen~o stanovanja, ki so v stanovanjski hiši, ki je v lash
Občine Piran in so bila prenovljena iz proračunskih sredstev«.

Mitica MÁSLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno nmenje
odbora z naslednjimi pripombami:

- V skladu z Dogovorom o ukrepih na področju stroškov dela in drugih ukrepiii v javnem
sektorju za leto 2016 se, do drugega branja predloga proračuna, morebitna ugotovljena prosta
sredstva iz postavk Urada za družbene dejavnosti narnenijo znotraj področja družbenih
dej avnosti,

- V okviru proračunskih zrnožnosti naj se preuči ter zagotovi potrebna sredstva za nujna
investicijska vzdrževalna dela v zdravstvenetn domu v Luciji.

Milica MASLO BEZER, namestnica predsednika Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje k
predlogu odloka.
Lučano GROZIC, predsednik Odbora za šport,je podal pozitivno mnenje odbora z naslednjo pobudo:
na področju športa št. 18, naj se na postavki 180504 — Sport otrok in mladine zagotovijo dodatna
finančna sredstva v okviru proračunskih zmožnosti.
Sergej FIKEAK, predseduik Odbora za morje in obalni pas je podal pozitivno ninenje odbora k
predlogu odloka.
Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podala pozitivno mnenje odbora k
predlogu Odloka.
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MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI OBČINSKEGA SVETA
OBČINE HRAN K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČIJNU OBČINE PIRAN ZA LETO 2016

NA 9. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN
26.11.2015

(MA GNETOGRAMSKJ IZPIS)

Milica MÁSLO BEZER, občinska svetnica: Hvala tepa za besedo. Že pri obravnavi letošnjega
proračuna, se pravi v lanskern letu, sem opozorila na slabo stanje nekaterih cest v kraj evni skupnosti
Piran. Ker v tekstualneni detu proračuna ni nobenih navedb, za katere ceste se namenja za vzdrževanje
420.000 €‚ born ponovno pozvala, naj se med prve prioritete uvrsti sanacija Oljčne poti, ulica DC.
korpusa in Rcgentove ulice. Oljčna pot je ponekod že zeto načeta na robnikih in bo tam kmalu postalo
nevamo voziti se s komunalnimi vozili. Ulica DC. korpusa je pred desetimi leti, koje bila prenovljena
stara bolnišnica, precej uničena inje zdaj samo še slabše. Na Regentovi ulici paje vedno zelo
problematično poplavljanje, ker ob sami ulici ni nobenih kanalov za odvodnjavanje, tako dajo voda
uničuje in tudi poplavlja. Poleg tegaje tudi cesta v Pacugu na določeni trasi zelo poškódovana in
rnogoče tudi že nevarna. Tako lepo prosim, da se v krajevni skupnosti posveti več pozornosti tem
poškodovanim cestam. Poznamo jih, ker mdi vsakodnevno vozaiki javnega podjetja Okolje vozijo Po
njih. Hvala lepa.
Denis EAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Pridružujem se mnenju gospe Milice. S tem, da bi
opozoril na stanje cest v kraj evni skupnosti Sečovlje. Nikjer nisem zasledil, da bi bila predvidena
sredstva za izgradnjo pločnika v Košti. Rad bi dobil neka zagotovila, daje v tistem splošnem (ne vern,
koliko je — 400.000 ali 500.000 €) predvideno mdi to. Zasledil sem, da se bo uredilo obračališče za
avtobuse pri osnovni šoli. Menim, daje prioriteta pločnik. Avtobus lahko še vedno udari v kakšen
steber, beton ali korono in ne bo naredil neke bistvene škode, otroci pa tam hodijo Po vodi brez
pločnika.
Še nekaj bi rad povedal: Zasledil sem, da Občina ureja neko dokumentacijo ali neke izvedbene načrte z
nekimi drevoredi, kolesarskimi potmi, raznoraznimi znanstveninii fantastikami, s katerimi si trenutno v
situaciji v kateri smo država in občina, ne moremo privoščiti. V Sečovljah na Košti potrebujemo samo
pločnik. Torej 1,5 in ali pa mdi manj, samo daje dvignjeno in ločeno od cestišča, ali pa ni treba niti, da
je dvignjeno, daje ograjeno, da otroci in drugi lahko hodijo. Potrebujemo zebre, da labko prehajajo iz
ene strani na drugo. Takojaz računa ne born podprl, dokler ne bom videl, da bodo sredstva zagotovijena.
Če sredstev ni, je prav, da se mogoče opusti ta zamisel o obračališču za avtobuse in da se ta sredstva
nameni za pločnike. To je prva pripomba.
Druga pripombaje pri programu pridobivanja neprerničnega premoženja in pri načrtu razpolaganja z
nepremičnirn prernoženjem. Navedeno je, kot srno sprejeli 7 oz. 8 let od tega, da se pooblasti župana, da
do 50.000 € sam odloča o tem, kaj bo kupil in kako bo kupil. Predlagam, da se pri obeh postavkah, tako
pri razpolaganju in pri nakupu postavka zniža na 20.000€, kot je za predkupno pravico. Hvala.
Vojka ŠTULAR, občinska svetnica: Hvala lepa za besedo. ŽeHni, da se v proračun za prihodnje teto
vnese tudi popravilo strehe v Centru Elvire Vatovec v Strunjanu. Občina je stem problemom
seznanjena, večkrat srno se o tem pogovarjali, vendar žal za prihodnje leto tega zneska oziroma naloge
nisem zasledila. Za yse otrokeje pomembno, da itnajo suho streho nad glavo, toliko bolj pa za otroke s
posebnimi potrebami. Tam, kadar dežuje, iz enega kota v drugega prestavljajo vedra. Zato prosim, da se
vnese ta napor in najde. Mishm, daje tam potrebnih med 25.000 in 30.000€, da se to v celoti prenovi in
daje potem za nekaj časa mir. Drugače bi pa rada rekla, dane glede nato, daje letošnji proračun za kar
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2.000.000 € manjši (letošnji 27.0000.000, prihodnji pa ocenjujemo na 25.000.000 €)‚ globalno gledano,
kar dobro sestavijen. In glede na možnosti, kj jih imamo, je kar nekaj pomembnih investicij vanj
vnesenih. Hvala lepa.
Bruno FONDA, občinski svetnik: Egregi consiglieri, egregio signor sindaco. Quanto forse piů mi
preme a dire é la situazione delle nostre scuole in particolare per Fasilo di Santa Lucia. Ho dato, e
abbiamo dato, parere positivo all‘attuale bilancio e lo faccio anche per solidarietá al nostro sindaco che
sempre Č venuto incontro abe nostre istanze. Purtroppo perů da una lettura del medesimo abbiamo
constatato che Un grosso problema non potrebbe essere risolto nelFirnmediato futuro. Si tratta da un
lato del notevole aumento di scolari iscritti al nostro asilo con, la prima volta, floride possibilitá di
sviluppo della nostra scuola. Elemento quindi negativo la mancanza di spazi. Abbiamo avuto
l‘opportunitä di aumentare le sezioni ma gli spazi, purtroppo, torno a ripeterlo e lo rimarco, mancano.
La mia paura Č che proprio questa carenza influirá negativamente sulle iscrizioni future e sulla
finalmente reale possibilitä di vedere aumentato il numero degli alurn‘i delle nostre scuole. Per ehl non
lo sapesse era stato fatto nel passato un progetto pagato con la cifřa di 50.000€ che purtroppo scade il
prossimo mese di aprile. Quindi un progetto che non é stato realizzato che prevedeva, e questo vorrei
anche sottolinearlo, per quanto riguarda la ulteriore documentazione futura per Morje e la Coccinella,
che non si tratta soltanto di un sanamento ma si tratta anche di un ampliamento per quanto riguarda la
scuola della Coccinella. E per ultimo vorrei ancora segnalare una cosa perché per la documentazione
ovviamente noi andrenimo avanti fino abe calende greche. Perché purtroppo sappiamo come vanno
certe cose. Per questo motivo io chiederei innanzitutto anche un tempo massimo per poter vedere quali
sono queste carenze che ci porterebbero successivamente alla realizzazione di tale progetto. Cioě lo
spazio tempo perché piů tempo intercorre meno Sono le nostre possibilitá e diventa inferiore il numero
di alunni che probabilmente si iscriveranno nella scuola Italiana. É questa la nostra patra. Grazie.
Neli ROMANELLO, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Pridružujem se
gospodu Fakinu glede cest v naši krajevni skupnosti. Ugotavljamo, da so že 37 let, odkar delam v šoli,
te poti nevarne, tako daje skrajni čas, da se začne tudi kaj gledati šole v zaledju, in to ne samo v
Sečovljah, tudi podružnico. Obenern se zahvaljujem, ker smo imeli tudi predstavitev projektov za
izdelavo enosmeme ceste iz Parecaga do vrtca. Upam, da glede na to, da smo to obravnavali, bo to v
prihodnjem letu realizirano, čeprav nisern videta nikjer kakšno posebno postavko. Lahko, da sem kaj
spregledala, vendar v vednost — krajani pričakujemo, kar srno na krajevni skupnosti mdi skupaj
sprejeli eno varianto, 1cl se narn zdi najbolj primerna. Ko poslušam kolege glede prostorskih stisk v
šoli, sem mdi našemu odboru povedala, da inamo prostorsko stisko v šoli zdaj že tretje leto, kjer so
učenci v eni taki provizorični učilnici, kije zelo rnajhna in detajo v nenormatnih pogojih gtede na
normative. In glede na to, da bomo drugo leto irneli 70. obletnico naše šole, pričakuj emo, da se bo
morda tisti projekt, za katerega se tudi naša ravnateljica z Občino dogovarja, da bo realiziran in da
borno lahko proslavili v dveh novih učilnicah in knjižnici, ker stroški ne bodo veliki. Morda zrušiti
kakšen zid in narediti vmes pregrado. Obenem pa vas seznanjam, da sem dobila svetniško pobudo
naše prebivalke občine Piran in funkcionarke v stranici Zavezništva Alenke Bratušek, gospe Tatjane
Voj. Ne vem, če mi dovotite, da vain to preberem in nato dam? V glavnem ina pobudo za
participatorni proračun.

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Gospa Romanello, alije to pobuda? Potem pa bomo na koncu.
Neb ROMANELLO, občinska svetnica: Dobro. Hvala tepa.
Stanislava PREMRU LOVSIN, občinska svetnica: Lep pozdrav. Obrazložita born, zakaj smo pci
odboru za stavbna zemtjišča spet naleteti na to, kar srno že v lanskem tetu ozirorna v letošnjem letu
predlagali v proračunu, da se stavbe, kj so bile flnancirane s strani Občine in so tam mdi vsa občinska
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stanovanja, ne prodajajo. Zdi se mi izredna škoda, da tam, kjer so stanovanja normaba, ni nobenega
problema, da se lahko da na tržišče.
Drugo, kar me je malo zinotilo — vidim, da so določene parcele tudi v planu. Sicer se nismo detajlno
lotevali tega, ampak če so parcele, bi jih jaz prodajala v celoti, še posebno, ker sem naletela na parcelo,
ne pa samo pareialno, da ni potem hude ure med sosedi, ker prihaja do tega, da pobude za odkup
dajejo zadnje čase precej vikendaši in so potem domačini nejevoljni, dane vejo, kaj sejim dogaja pred
nosom, ko dobijo koinisijo na vrt, ki ga inajo vuporabi.
Drugo kar sem hotela — mislim, da pridobivanje stanovanj je, glede na to, da ima Občina možnost na
lieitaeijo, 80.000 € se mi zdi sicer majhen znesek - čeprav kake zadeve so lahko tudi izpod 80.000 € -

ampak mogoče bi tukaj lahko malo več dali. Ostali srno na ravni lanskega leta.
Tretja zadeva: prostovoljni gasilci so me prosili glede na to, da dostikrat rešujejo naše zadeve - če se
dav proračunu priti ponovno na tisto, kar srno irneli v letu 2014, torej da se tistih 5.400 € zviša vsem
prostovoljnim gasilcem. Videla sem tudi določene postavke, take, kj jih mogoče ne zasledite, ampak
pri civilni zaščiti pri opremi, bi priporočala včasih kako drugo stvar. Namreč, mi smo tudi v svetu
lekarn. Lekarne imajo včasih mdi sredstva, kj bi jih morale dati občini, in zakaj ne bi občina izkoristila
za zadeve, 1cl se gibljejo tam okoli 5.000, 6.000 € Mi inogoče več, da bi nasu pornagali ozjrorna nam
dali iz naslova, ki že tako pripada občini? Ostali proračun, mislim, je v redu. Znianjšan, ker je
inflacija, oz. povsod varčujemo in varčujemo mdi tukaj.
In še vseeno apeliram na vrtec Coccinella glede nato, da imajo prostorsko stisko, da se nekaj že začne
delati in urej ati. Hvala.
Robert JAKIN, občinski svetnik: Hvala lepa za besedo. Ko pogledamo ta proračun, zelo hitro
ugotovimo, da je to 7 odstotkov manj prihodkov od lanskega leta in ko pogledamo odhodke,
ugotovimo, dajihje 19,7 odstotkov več. Na koncu naredimo rebalans, to poštukamo, kopa pogledamo
že naslednjo točko — plače in druge izdatke zaposlenih, ugotovimo, daje to 125 odstotkov v primerjavi
z letošnjim letom. Predvidevam, da gre to na račun službe, kj smo jo ustanovili skupaj z Ankaranom.
Ceje to to, me potem zanirna (tahat namje bilo rečeno), da občinski proračun zaradi tega nebo trpel.
Hvala.
Breda KLOBAS, vodja Urada za finance: Ce dovolite glede zadnjega vprašanja oziroma zadnje
ugotovitve gospoda Jakina, dodajam samo to, da rnorda nisern bila natančna pri predstavitvi in
obrazložitvi, sem pa to vsebino plač povedala na vseh odborih. To mi morate pritrditi. In sicer:
Povedala sem, da smo v oktobru rnesecu pripravili proračun, ki je veljal na tahat veljavnih izhodiščih.
V začetku novembra so bili sklenjeni dogovori med sindikatijavnega sektorja in vlado o višinah plač.
Torej, plačni del, ki se skozi ves proračun pojavlja bodisi na področju uprave bodisi na področju
izobraževanja, kulture in drugo, je seveda planiran v višinah na način, da se s 1. januarjern 2016
sprostijo plačne omejitve. Sedaj pa je sporazum samo v fazi objave, kajti sporazum je že podpisan.
Sporazumje pa šel v to srner oziroma dogovorje šel v smer, da se plače vrnejo na raven leta 2012 šele
z mesecem septembrom leta 2016. Tako da smo planirali sredstva, kot da se povečajo s 1.januarjem in
zato je več potrebe. Povedala sem mdi, da bomo te preračune opravili do drugega branja in tahat
ugotovili morebitne presežke. Naj v tem kontekstu dodam samo še to, da je bil predlog Odbora za
družbene dejavnosti ravno v tem kontekstu podan, da če se bodo presežki ugotovili, se mdi zadržijo na
tem področju in, gospod Jakin, to je res samo zgolj upoštevanje sprostitev plač in jim bomo do
drugega branja dali rnalo več pozornosti mdi pri predstavitvi. Hvala.
Lučano GROZIC, občinski svetnik: Zelim samo obrazložitev glede glasovanja svetnikov stranke
Oljka. Glede na to, daje pri tej točki izvršni odbor stranke Oljka sprejel drugačen sklep - sicerje proti
sprejemu takšnega proračuna - bova midva proračun potrdila, kot je predlagan. Moral sem na željo
stranke, da je jasno.
Andrej KORENIKA, občinski svetnik: Bom jaz v imenu Fakina. Zanima nas, kaj je to pospeševanje
podjetništva in lokalnega gospodarstva, kateremu se namenja 155.000€, če nam lahko obrazložite.
OB 090110052.
Breda KLOBAS, vodja Urada za finance: Za pospeševanje podjetništva so znotraj konteksta...
Opravičujem sem, saj v tem trenutku slabo vidim. Kaj so to morda evropski projekti? Predpostavljam,
da je v okviru štiriuaj stke, tam imamo sredstva zagotovlj ena za delovanj e centra za pospeševanje
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podjetništva in pa v tem kontekstu so bila planirana vsa sredstva za evropske projekte, na katere se
bono v naslednjern lem prijavili. Je pa znesek - niislim da približno tak - in je tudi razdrobljen Po
različnih vsebinah. A lahko do drugega branja dam obrazložitev? Se opravičujem. Gospod Korenika?
Borno dali pisno obrazložitev.

Svetniki so s 15 glasovi ZA in 8 glasovi PROTI sprejeli naslednji

SKLEP

1.

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Piran za loto 2016 v prvi
obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega
sveta Občine Piran, stališčem Odbora za finance in proračun, Odbora za urbanizem, okolje in prostor,
Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči, Odbora za kulturo, Odbora za šport, Odbora za
družbene dejavnosti, Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti, Odbora za gospodarske
jayne službo, Odbora za morje in obalri pas in Komisije za vprašanja italijanske narodnosti.

2.

Predlagatelj predloga odloka naj mnenja, predloge, pripombe in statišča svetnikov, odborov in
komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo.

Svetniki so z 22 glasovi ZA sprejeli nas[ednji

SKLEP

1.

Oběinski svet Občino Piran podpira predlog Skupnosti občin Slovenije, da se v Zakonu o izvrševanju
proračunov Republiko Slovenije za leti 2016 in 2017 spremenijo 53., 54. in 55 člen.
Spremembe so nanašajo na določitev povprečnine za leti 2016 in 2017, na omejitev sredstev nad
primerno porabo ter zagotavljanje sredstev občinam za sofinanciranje investicij.

2.

Sklep veija takoj.

K 3. TOČKJ DNEVNEGA REDA

• Predlog sklepa o zaključku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za
ohmočje Lucija center in
Predlog sklepa o začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) park
Sonce
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Peter BOSSMAN, župan Občine Piran je oznanil spremembo postopka pri predlogu sklepa.
Manca PLAZAR, vodja Urada za okoije in prostor ter Kristina IVANCIČ, vodja Urada za
premoženjsko pravne zadove sta podali obrazložitev k točki.

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okoije in prostor je podala pozitivno mnenje odbora z
naslednjimi predlogi:

- da se obravnavano območje nameni tudi športni dejavnosti, vključno s potrebnimi nianjširni
objekti,

- da se uredi tržnica z nadstreškom in potrebnimi prostori,
- da se uredi prireditveni prostor,
- da se idejna zasnova, ki je že bila izdelana za ureditev začasnega parka, uporabi kot osnova in

preoblikuje.

Y razpravi so sodelovali občinski svetniki Denis FAJUN, Stanis‘ava PREMRU LOVŠIN, Vojka
STULAR in Lučano GROZIC.

Svetnělci so z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji

SKLEP

1.

Občinski svet Občine Piran sprejrne Sklep o zaključku priprave Občinskega podrobnega prostorskega
načrta (OPEN) za območje Lucija Center, ki je bil začet s Skleporn o začetku priprave Občinskega
podrobnega prostorskega načrta (OPEN) za območje Lucija Center tor objavljen v Uradnem listu RS,
št. 49/2012, dne 27.6.2012.

2.

Ta sklep veija takoj.

Svetniki so z 19 glasovi ZA sprejeli nasleduji

SKLEP

1.

Občinski svet Občino Piran sprejine Sklep o začetku priprave Občinskega podrobnega prostorskega
načrta (OPPN) Park Sonce.

2.

Pd izdelavi osnutka OPPN Park Sonco naj se mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in
Odbora za urbanizem, okolje in prostor prouči in upošteva pri pripravi.

3.

Ta sklep velj a takoj.

S



K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA

. Predloga Odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje območja urejanja prostora na podlagi
sklepa o začetku priprave oběinskega podrobnega prostorskega načrta park sonce — prva
obravnava

Manca PLAZAR, vodja Urada za okoije in prostorje podala obrazložitev.
Kristina WANCIC, vodja Urada za premoženjsko pravne zadeveje podala mnenje odvetnikov Marine
Portorož d.d.

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor, je podala pozitivno mnenje.

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DÁNI V RAZPRAVI NA SEM OBČINSKEGA SVETA
OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O ZAČASNIII UKREPIH ZA ZAVAROVANJE

OBMOČJA IJEEJANJA PROSTORA NA PODLAGI SKLEPA O ZAČETKU PRIPRAVE
OBČINSKEGA PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA PARK SONCE - PRVÁ

OBRÁVNAVA NA 9. REDM SEJI OBČJNSKEGA SVETA OBČINE HRAN
26.11.2015

(MA GNETOGRAMSKJ IZPIS)

Andrej KORENIKA, občinski svetnik: Hvala za besedo. V lokalnem odboru SMC Piran srno se odločili,
da ta predlog sicer podpremo, ker vidino nek javni interes. Se pa zdaj, ko mi berete iz pravne službe
mnenj e ustavnega sodnika Rajka Pirnata, ki ni kar nekdo (bivši ustavni sodnik, se opravičuj em). Gre za
strokovnj aka, ki veij etno ne govori kar nekaj. Zato sem malo v strahu, ker sem že enkrat v tem
občinskern svetu - čeprav nisem tukaj dolgo - poslušal pravno mnenje pri zadevi OTS, kako labko to
podjetje ukinemo. To srno na občinskem svetu vsi sprejeli, a očitno že pozabili, ker nobeden ne opozaija
nato, kaj se stem dogaja, in takrat namje bilo tudi razloženo, kako yse to lepo pravno stoji in zadeva še
danes ni rešena in je gotovo pravno spona. Sk.rbi me tudi, ko pravite, da ste mnenja. Bolj hi bil gotov,
ko oddam svoj glas, da niste samo mnenja, ampak da srno tudi prepričani, da ne bodo padale tožbe in bo
na koneu Občina izgubila. Kot je pa župan omenil, da bito on lahko tudi sam sprejel, brez občinskega
sveta, glede na to, da se je tudi odločil za gradnjo pred voliwami sam, ne da bi vprašal občinski svet,
čeprav se danes strinjarn z županom, da je ta park za Lucijo pornernben, in se strinjam, da ga je
pornembno ohraniti, bi lahko mislirn, da v tern primeru bolj kot to, da prelaga na občinski svet to, da ne
prevzema odgovornost nase, arnpak hoče to porazdeliti med yse. Tako da Po mojem hi bilo prav, da hi to
zadevo, kot je rekel že sam, izpeljal brez občinskega sveta in za to prevzel odgovornost. Borno pa
vseeno v SMCju ta predlog podprli.
Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Samo da odgovorim na določene pripombe. Bilo bi zelo smešno,
če bi Marina, d.d., irnela tiskovno konfereneo in bi pripeijali odvetnike, ki bi se strinjali z našim
stališčern. Seveda se ne bodo strinjali z našim stališčem. Seveda bodo poskusili najti vzroke, zakaj pa
ne. In to je povsem logično. Enako bi naredili mi. hi zdaj nas tega ne sme biti strah. Glede začetka
OPPN, lahko sam razpišern glede predloga Odloka o začasnem ukrepu, ampak to moram dati na
Občinski svet. To sta dye različni stvari. Jaz sem sedel z Marino, d.d., že štiri leta. In, prosim, preberite,
kaj je gospod Selan na razgrnitev OPPN Center Lucij a govoril o parku. Ne maram, ko se argurnentir,a
ne da bi pogledali vsa dejstva. Ne bi tukaj sedel in yam to predlagal, če ne bi bil prepričan, da delarn
prav za Občino. Da sem včeraj sedel z gospodorn na kavi, na kosilu in srno rekli, kako ho yse v redu. In
danes mi pravite, naj jirn zauparn še en rnesec. Ne gre zato. Ne morern zaupati. Ker sem jirn zaupal. hi
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ne gre na besedo, ne gre za pogajanje au pogajaiske spretnosti. Gre za to, kdo drži ligo v žepu in kdo
ima resnično rad Piran.
Robert JAKIN, občinski svetnik: V redu. To ste zelo lepo čusweno povedali. Me je podžgalo. Da yam
povem nazaj: Opažamo nekaj — tn stvari imamo zdaj na mizi; turistično združenje, ki je bilo tahat
popobi fiasko, saj ste dajati noter neke Ijudi, jih jemali ven in podobne stvari, Marina, naslednja točka
bo Bernardin. Pa, a so res to ljudi, s katerimi se neda nič zmeniti? To ne morem verjeti. Toje posel. To
kar zdaj delate, dragi župan, je posel. In posel se dela tako, da se sedi, da se pogovarja, da se išče rešitve,
ki so dobre za občane Pirana. To je tisto, kar je treba sedaj narediti. To kar delate zdaj, kar sem danes
slišal in kar bom verjetno še slišal pri naslednji točki, mi ne da nobenega upanja. Pred volitvami ste
imeli parolo, kako boste efikasni, kako boste super učinkoviti. Te učinkovitosti in te vaše ekspeditivnosti
ne vidim. Razen tega, da dobim na sejah to, kar sem dobil danes. S tega, kar je tukaj, lahko sldepam
samo to, da niste naredili nič. Lahko ste se pogajali, ampak rezultata, oprostite, nimate. V današnjem
svetu biznisa imate opravka z biznismeni, s katerimi ste se zdaj poskušali pogajati, pa ni šlo. To je pač
svet. Če tega ne zmorete, dragi župan, potem je treba dati mesto nekomu drugemu, kj to zmore in ki to
zna. Hvala.
Stanislava PREMRU LOVŠIN: Zdaj se bom postavila v bran županu, ker mislim, da pri teh zadevah le
nimate prav. Če bi zadeve spremijali vseskozi, pa ne od danes, ampak od leta nastajanja Marine do
danes, potem bi videu, kdo izčrpava občane Pirana oziroma to, karjimje bilo dano. Manni je bilo dano
yse. Tahat so dobili za zelo majhen denar oz. vprašanje, kako so te akeije potekale tahat. Iskala sem
mdi papirje za nazaj, ne bom pozabila, pni gospodu Špineliju, karje Marina občanom Lucije obljubila.
Do danes, to je rekel gospod Grozič, od tega ni bilo nič. Pozabljate mdi, da so njihovi objekti mdi na
občinskem zemljišču. Lahko bi se Občina ponovno postavila in začela izsiljevati Marino tahat. Tako da,
mislim da je prvič župan — mi smo čakali že poleti, da se bo oglasil občanom Lucije, danes pa (dam
klobuk dol) je naredil izjemno potezo in se mu zahvaljujemo. Hvala.
Andrej KORENIKA, občinski svetnik: Jaz se mdi stninjam, da ste zelo čustveno in lepo povedali yse.
Lahko bi mdi to veijel, ko pravite, da se pogajate brez fig v žepu. Jaz sem mdi - born rekel - na tej
politični sceni komaj eno leto in sein tudi tak, še vedno naiven in verjarnem marsičemu in da se da
pogajati brez fig. Se pa sprašujem glede kadrovatja in postavljanja Ijudi na tej Občini na vodilna mesta.
Tega ste se pa lotili zelo politično, tako da bi mdi tam prosil, da če ste takšen....
Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Prosim, poskušajte se držati točke dnevnega reda.
Denis FAKIN, občinski svetnik: Mene še vedno zanima ta pogodba, ki ste jo podpisali. Stavbna praviea
je bila podpisana zdaj ali je bila podpisana prej?
Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve: Sicer je to bolj predmet naslednje
točke dnevnega reda. Stavbna pravica se nanaša na vprašanje stavbne pravice na objektih, ki jih ima
Marina Portorož znotraj območja pnistanišča. In če je temu tako, je bila ta stavbna pravica podeljena v
letu 2004.
Denis FAKIN, občinski svetnik: Brezplačno?
Kristina FVANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve: Ta stavbna pravica je temeljila na
pogodbenem razmerju, ki je že obstajal in je nadgradnja tega razmerja. Glede prej postavljenega
vprašanja v zvezi z apartmaji, mislirn, da je svetnik Fakin podal to vprašanje že na prejšnji seji in je
dobil tuch pisni odgovor. Torej vprašanj e gradnj e apartmaj ev, sedaj v lasti DZS-ja, katerih deli so bili
zgrajeni na zemljišču v lasti Občine Piran, je bilo rešeno že pred kar precej let. V prejšnjem mandam je
bilo rešeno vprašanje, in sieer z menjavo. Tako da apartmaji niso na zemljišču v lasti Občine Piran.
Denis FAKIN, občinski svetnik: Na odgovoru je pisalo tako, če sino že dlakocepei: »Poseg Marine
Portorož, d.d., na zeinljišču v lasti Občine Piran ob izgradnji apartmajev je bil rešen s sklenitvijo
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menjalne pogodbe v izogib razlastitve 6. Septembra 2012, na podiagi katere je Marina Portorož, d.d., v
last prejela zetnijišča bia bia bia bia...«. Tukaj nikjer ne piše, koliko je Občina dobila od tega.
Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve: Cesta je bila rešena. To je v izogib
razlastitvi, ker namreč del ceste seje nahajal na zemijišču v iasti Marine Portorož. Štiripasovnica.
Peter BOSSMAN, župan Občine Piran: Do drugega branja, mislim, da bi bilo dobro to še enkrat
odgovoriti.

Svetniki so s 16 glasovi ZA sprejeli naslednji

SKLEP

‚.

Občinski svet Občine Piran sprejme prediog Odioka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja
prostora na podiagi sklepa a začetku priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta Park sonce
v pM obravnavi skupaj z rnnenji, pripombami in stahšči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji
Občinskega sveta Občine Piran ter mnenjem Odbora za urbanizem, okoije in prostor.

2.

Prediagateij predioga odloka naj innenja, predloge, pripombe in stahšča svetnikov, odborov in
komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo.

3.

Ta sklep velja takoj.

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA

. Predlog Odloka o koncesiji za upravijanje pristanišča Marine Portorož —prva obravnava

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran je podal stališče v zvezi s točko.
Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premoženjsko pravne zadeveje podala obrazložitev.

Sergej FIKFAK, predseclnik Odbora za morje in obaini pasje podal pozitivno mnenje odbora.
Vojka STULAR, predsednica Odbora za gospodarskojavne službeje podaia pozitivno mnenje odbora.

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEM OBČINSKEGA SVETA
OBČINE HRAN K PREDLOGU ODLOKA O KONCESIM ZA UPRAVLJANJE

PRISTANIŠČA MARINE PORTOROŽ — PRVA OBRAVNAVA NA 9. REDNI SEJI
OBČINSKEGA SVETA OBČINE HRAN

26.11.2015
(MAGNETOGRAMSKIIZPIS)

Andrej KORENIKA, občinski svetnik: Hvala za besedo. V SMC-ju se strinjamo s predlogom Odloka a
koncesiji za upravijanje pristanišča Marine Portorož, inenimo, da hi se dodalo - zdaj mi boste še vito
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obrazložili, ker zameje bilo to kar zahtevno, ker nisem s tega področja, ěe so ostali razumeli, ne vem. Bi
pa predlagali - da bi se v primeru statusne spremembe sedanj ega koncesionarj a, torej Marine, au
spremembo kapitaiske strukture, kj zagotavlja odločujoč vpliv, ker se bo verjetno Marina tudi prodala,
zaradi zaščitejavnega interesa - izvzetje iz omenjenega odloka krajevno pristanišče Kanal Fazan in se za
ta del opravi javni razpis za izbor novega koncesionaija. Torej, to je mišljeno v primem prodaje, ker
mislimo, da je to javni interes in da bo poenostavil upravijanje in nadzor Občini Piran. Zdaj, če povem
Po domače, kot primer, ko je bila, recimo, prodaja Hotelov Metropol, je noví lastnik takoj dobil tudi
koncesijo na plažo, če sem prav seznanjen, zato bi se želeli zaščititi, da če pride do take prodaje, da bi se
Kanal Fazan izvzel in hi se za tak kanal potem opravil javni razpis, na katerega lahko seveda potem mdi
nov lastnik pristopi. Boste vi povedali, čeje to možno.

Svetniki so z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji

SKLEP

1.

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o koncesiji za upravijanje pristanišča Marina
Portorož v prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, kj so jih dali na današnji
seji Občinskega sveta Občine Piran, stališčem Odbora za gospodarske jayne službe ter Odbora za
morje in obalni pas.

2.

Predlagatelj predloga odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov, odborov in
komisije prouěi in po možnosti upošteva pri pripravi predloga odloka za drugo obravnavo.

3.

Ta sklep velja takoj.

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran je odredil 20 minutni odmor.

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA

. Predlog Sklepa o začetku priprave občiuskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) cesta
Bernardin

Peter BOSSMAN, župan Občine Piran je podal stališče.
Manca PLAZAR, vodja Urada za okolje in prostor ter Kristina WANCIC, vodja Urada za
premoženj skopravne zadeve sta podali obrazložitev.

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podala pozitivno mnenje odbora.

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Stanislava PREMRU LOVŠIN, Marjan JERETIČ, Andrej
KORENIKA, Denis FAKIN, Robert JAKJN, Manuela ROJAC, Vojka STULAR, Lučano GROZIC,
Mojca ŠVONJA inBruno FONDA.
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Svetniki so s 13 glasovi ZA in 6 glasovi PROTI sprejeli naslednji

SKLEP

‚.

Občinski svet Občine Piran sprej me Sklep o začetku priprave Občinskega podrobnega prostorskega
načrta (OPPN) Cesta Bernardin.

2.

Pd izde~avi osnutka OPPN Cesta Bernardin naj se mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in
Odbora za urbanizem, okoije in prostor prouči in upošteva pri pripravi.

3.

Ta sklep velja takoj.

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA

+ Predlog menjave nepremičnin med Občino Piran in Verčon Nesser Stanislavo ter Nesserjem
Aiainom Francoisem

Kristina WANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeveje podala obrazložitev.

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala
pozitivno mnenje odbora.

V razpravije sodeloval občinski svetnik Marjan JERETIČ.

Svetniki so z 20 glasovi ZA sprejeli naslednji

SKLEP

‚.

Dopolni se letni načrt razpotaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Piran za leto 2015,
katerih vrednost ne presega 50.000,00 € in sicer za zemljišče iz 2. točke tega sklepa.

2.

Potrdi se posamiěni program menjave, na podlagi katerega se z Verčon Nesser Stanislavo in
Nesserjem Alainom Francoisem, sklene nienjalna pogodba na podlagi katere:
- Občina Piran pridobi v last nepremičnino parc. št. 1301/2 k.o. 2633-Raven, v izmeri 9 m2, katere
vrednost znaša 435,78 EUR,
- Verčon Nesser Stanislava in Nesser Alain Francois pridobita v last nepremičnino parc. št. 1300/2
to. 2633-Raven, v izmeri 9 m2, katere vrednost znaša 435,78 EUR.
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Raztike v vrednosti nepremičnin ni, zaradi česar doplačito ni potrebno.
Verčon Nesser Stanislava in Nesser Alain Francois se zavežeta k plačilu 22% DDV-j a, kj bo odmeijen
za prodajo nepreniičnine pare. št. 13 00/2 k.o. 2633-Raven.

3.

Župana Občine Piran se pooblasti za sklenitev menjalne pogodbe.

4.

Ta sklep začne veljati takoj.

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA

4 Kadrovske zadeve — Predlog Sklepa o imenovanju ravnatelja Javnega zavoda Obalne galerije

Piran

Metra HOT, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanjaje podala predlog
sklepa o imenovanju ravnatelja Obalnih galerij Piran.

Jelka PEČAR Seje predstavila.

Svetniki so z 20 glasovi ZA sprejeli naslednji

SKLEP

1.

Občinski svet Občine Piran jmenuje JELKO PEČAR, stanujočo na Belokriški cesti 40, Portorož, za
ravnatelj ico Javnega zavoda Obatne galerij e Piran, za mandatno dobo petih let.

2.

Imenovana mandat nastopi z dnem 1.12.2015.

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA

‘Vprašanja, pobude in predlogi.

1. Bruno Fonda, občinski svetnik je podal naslednji pobudi:
La mia non vuol essere nessuna particolare riehiesta bensi una constatazione legata ad un artieolo sulle
PN, che ultimamente preferisce dimenticare 1‘ esistenza della nostra comunita su questo territorio.In
specifico mi riferisco alľ articolo sulle nuove campane del nostro campanile,che a quanto scritto sulle
PN e a detta dell‘ eclesiastico ufficiale dovrebbbero finalmente suonare »po stovansko«. lo vorrei
suggerire invece che le nuove tedesehe campane possano suonare anche e finalmente in istro-veneto,
nel pieno recupero di tale tradizione,che moltissimi scambiano con altre istanze culturali. Inoltre vorrei
e desidererei che le vecchie campane istrovenete fessurate siano conservate in un posto sicuro, come
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cimelio di una grande eredita culmrale e se fosse possibile in un fbturo non troppo lontano, poterle
riparare e rinetterle nel posto che a loro spetta, nel pieno rispetto di quella ereditá culturale che molti
si lavano la bocca.
Intervento sul bilancio comunale.
Commissione nazionalitá italiana comune di Pirano
Vorrei evidenziare quanto importante sia 1‘ ampliamento dell‘ asilo la Coccinella di Santa Lucia.
Innnzitutto chiedo che nel piano di bilancio per ii 2016 legato all asilo Moije, sia inserito anche 1‘
ampliamento dell‘ asilo la Coccinella, sulla base del progetto purtroppo obsoleto e che scadrá nell‘
aprile 2016 per Ia non sua realizzazione. L ampliarnento dell‘ Asilo italiano si lega all‘ aumentato
numero di bambini che si registra ultimamente ‚il che rappresenta dopo una lunga fase dicalo di tale
numero,un fatto importantissimo per la nostra comunitá.Finahnente ci troviamo in una fase di
creseita,che purtroppo a causa la mancanza di spazi dovremo tarpare. E una responsabilitá che non nil
sento di accettare, č una pugnalata al cuore del nostro corpo minoritario. Pin di qualcuno dovr&
scegliere altre alternative e noi vedremo perdere ancora una volta la nostra possibilitä di rinascita.

2. Neli ROMANELLO. občinski svetnik je podal naslednjo pobudo:
Spoštovani,
v svoji vlogi prebivalke naše piranske občine in funkcionarke v stranki Zavezništvo AB, kjer med
drugim vodim Programski odbor za tokatno samoupravo, vlagam pobudo, kijo razložim kot sledi:
Predlagam in dajem pobudo za uvedbo »Participatornega proraěuna« v Občini Piran. Mariborčani so
že bili uspešni ‚ v Mestni četrti Radvanje bodo svoje projekte uvrstili v proračun 2016, župan
Ankarana se je pred kratkim obrnit nasvoje občane in jih pozvat k sodelovanju za dosego prijaznejše
in urejenejše občine z uresničitvijo predlogov vseh občanov. Po svetu participatorni proračun
izvajajo ne samo v majhnih mestih, mdi velika mesta kot Rim, Toronto, Berlin, London in druga so z
rezultati več kot zadovoljni.
Participatorni proračunje sistem razporejanja investicijskega dela proračunskega denarja, 10% - 20 %
proračunske investicijske vsote ‚tako da o njegovi porabi soodločamo vsi občani. Z odločanjem o
investicijah izboljšujemo kakovost življenja v svojem okolju.
Zbrane predloge prebivaleev oceni občinska strokovna služba, jih ovrednoti in tako sestavi listo
projektov, enkrat letno pa občani odločimo, kateri bodo izvedeni. Vsak občan jína pet glasov in jih
podeli proj ektom, za katere misIi, da so najpomembnej ši. Oblikuj e se prednostni seznam projektov.
Projekte, izbrane z glasovanjein, je Občina dotžna uveljaviti pri razporejanju investicijskih sredstev in
strokovne službe v sodelovanju z občani pripravijo izbrane projekte v skladu z zakonskimi določili in
Po predpisanem postopkujavnega naročanja izberejo izvajalca.
O prednostih participatornega proračuna najdete več na spletu pod mariborpp.si.

Torej uvedimo v svoj bodoči občinski proračun možnost in pravico sodetovanja vseh občanov in
podprite, svetnice in svetniki, Po zgledu drugih občin projekte, kj jih predlagajo in se zanje odloěijo
vaši občani in ne samo peščica njih ati pa le posameznik.

Sejaje bila zaključena ob 20.05 uri.

Zapisnik pisala Višja svetovalka za Župan
Bojana Dujmovič urejanje prostora in Peter Bossman

urbanizem
mag. Patricija Višnjevec
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